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Kommentarer til ”Høringsnotat om endring i merverdiavgiftsloven 
mv.” datert den 24 februar 2011 

Overordnet synes vi i Aspiro at det er positivt at konkurransevilkårene mellom norske 
og utenlandske aktører blir like, når det gjelder å tilby elektroniske produkter  til norske 
bedrifter og konsumenter.  
 
Det som også er positivt er at konkurranseskjevheten i markedet søkes å utjevnes raskt, 
dvs allerede pr 1 Juli 2011. 
 
Det eneste punktet vi hadde ønsket annerledes var at musikk ble tillagt en lavere mva 
sats enn 25 %. Bakgrunnen for dette er at musikk er en viktig kulturbærer i det norske 
samfunn og for å sikre så gode levekår som mulig for artister bør merverdiavgiften 
settes så lavt som mulig. Fortrinnsvis bør den settes til 0 % som for bøker, subsidiært til 
8 % tilsvarende som for kino. 
 
Når det gjelder øvrige synspunkter som tas opp i høringsnotatet, som for eksempel 
beløpsgrenser (pkt 4.4), eller registreringsmetode, eller øvrig implementeringsform, har 
vi ingen synspunkter. 
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